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 U nadzoru nad radom udruge Nadzorni odbor djeluje samostalno ili 
na poziv člana Udruge, prije svega pismenim putem. 
 U razdoblju od prosinca 2016. do rujna 2017. članovi Nadzornog 
odbora osobno nisu uočili nepravilnosti u radu Udruge niti su im članovi 
Udruge skrenulio pažnju na nepravilnosti u radu UPŠR "Pješčana Uvala". 
Pri tome mislim, prije svega, na pismenim putem i argumentima 
potkrijepljene tvrdnje o nepravilnostima u radu Udruge. 
 Mišljenja sam da bi pravovaljane informacije o eventualnim 
nepravilnostima u korištenju vezova trebale stizati od članova Odbora 
sportske luke i redara, prema čl. 28-31 Pravilnika o upravljanju, načinu 
dobivanja, korištenja veza, redu i radu u sportskoj luci "Pješčana Uvala". 
Kako Odbor nije konstituiran, a redar nije imenovan, takvih informacija 
nije bilo.  U svjetlu tih činjenica nisam osjetio potrebu za sazivanjem 
sastanka Nadzornog odbora, već je sastanak sazvan i održan radi 
sastavljanja ovog izvještaja. 
 Želim naglasiti činjenicu da je pokrenuta sportska aktivnost 
Udruge te putem vlastite web stranice pružena mogućnost informiranja 
javnosti i svih članova Udruge o djelovanju Udruge i njenih tijela.
 Kao predsjednik Nadzornog odbora u više sam navrata pozivan na 
sastanak Upravnog odbora, na koje sam se pozive i odazivao. U 
raspravama zauzimao sam se za poštivanje odredbi Statuta Udruge i 
Pravilnika o upravljanju, načinu dobivanja, korištenja veza, redu i radu u 
sportskoj luci "Pješčana Uvala". 
 Na web stranicama UPŠR "Pješčana Uvala" 25. rujna 2017. godine 
prezentirana je brutto bilanca Udruge za razdoblje od 1. siječnja do 14. 
rujna ove godine iz koje se vidi da su prihodi veći od rashoda i da nije 
bilo nenamjenskog trošenja novca. Uz napomenu da bilanca nije izvještaj 
za čitavu kalendarsku 2017. godinu, očekujem da će se takvo stanje 
nastaviti do konca godine. 
 Time kao Nadzorni odbor dajemo ocjenu da je Udruga u proteklom 
razdoblju djelovala u skladu s aktima Udruge, a sredstva trošena sukladno 
financijskom planu. 
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